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VÄRNAMO KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum   
   
Teknik- och fritidsnämnden 2024-08-28   

Justerare  

§ 140 Dnr:   
 
Förvaltningschefen informerar 
 
Beslut 
Teknik- och fritidsnämnden beslutar 
att  godkänna informationen. 
    
 
Ärendebeskrivning 
Kommunrevisionens granskning 
Kommunrevisionen granskar årligen kommunens 
förvaltningar/nämnder. Teknik- och fritidsförvaltningen har fått 
tid för granskning i månadsskiftet september-oktober. 
Granskningen omfattar både generella och förvaltningsspecifika 
frågor. De som kommer delta i granskningen är 
förvaltningschefen och nämndens presidie.  Förvaltningschefen 
kommer författa preliminära svar på kommunrevisionens frågor 
och skicka dessa till presidiet.  
 
Tidigare under året har förvaltningens hantering av fordon och 
maskinpark granskats samt hur förvaltningen leder och följer 
upp större projekt. Revisionsbyrån EY har intervjuat flera 
tjänstepersoner på förvaltningen och även på 
ekonomiavdelningen. Senast under gårdagen svarade 
förvaltningens tjänstepersoner på frågor om fordonshanteringen. 
Avdelningschefen för gata- och parkavdelningen kunde 
redogöra på ett utmärkt sätt för hur förvaltningen arbetar med 
fordon och maskiner. Förvaltningen välkomnar granskning då 
det är en hjälp i förvaltningens förbättringsarbete. Förvaltningen 
återkommer till nämnden när kommunrevisionen lämnat sitt 
utlåtande.  
 
Förbättringsområden  
Förra veckan hade förvaltningens ledningsgrupp två halvdagar 
för planering. Fokus var förändrings- och förbättringsarbeten 
inför 2025. Varje verksamhetsområde har identifierat tre till fem 
förbättringsområden och påbörjat arbete med hur läget är idag 
samt identifierat hur arbetet ska bedrivas framöver och hur 
uppföljningen av förbättringsarbetet ska göras. Syftet är att 
strukturera förvaltningens förbättringsområde ytterligare.   
 
Forshedabadet 
Förvaltningschefen och avdelningschefen för fritidsavdelningen 
har träffat tre personer från styrelsen för Stiftelsen 
Forshedabadet. Det blev ett bra samtal och det blev tydligt att 
styrelsen har ett stort engagemang. Förvaltningschefen och 
avdelningschefen för fastighetsavdelningen kommer föra  
 
                                                                                     Forts. 
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VÄRNAMO KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum   
   
Teknik- och fritidsnämnden 2024-08-28   

Justerare  

TFN § 140 (forts.) 
 
ytterligare diskussioner under veckan. Förvaltningen kommer 
göra en analys för att komma fram till vad kommunen behöver 
göra om det även fortsättningsvis ska finnas en badanläggning i 
Forsheda. Bedömningen från förvaltningen är att kommunen 
behöver ta stort ansvar. Förvaltningen kommer undersöka olika 
alternativ och därefter återkomma till nämnden.  
 
Nära vård 
Den nationella satsningen på konceptet ”Nära vård” innebär att 
fånga upp människor, oavsett ålder, helst innan hälsoproblem 
uppstår, att säkerställa god hälsa och välmående och att vara en 
attraktiv kommun. Teknik- och fritidsförvaltningen har erhållit 
en miljon kronor i statligt bidrag och utöver det har 
förvaltningen erhållit bidrag från Socialstyrelsen med 350 000 
kronor. Kommunerna har i uppdrag att hålla samman konceptet 
och i förvaltningen är det Värnamo hälsocenter som arbetar med 
det. Hälsocenter har identifierat vilka effekter kommunen ska 
åstadkomma och vad hälsocenter ska leverera. Personal som ska 
arbeta med Nära vård på hälsocenter har rekryterats och håller 
på att sätta igång verksamheten.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslut skickas till: 
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VÄRNAMO KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum   
   
Teknik- och fritidsnämnden 2024-08-28   

Justerare  

§ 141 Dnr: TFN.2024.206 
 
Remissvar på åtgärdsprogrammet Grön 
handlingsplan 
 
Beslut 
Teknik- och fritidsnämnden beslutar 
att  godkänna informationen, 
att  ställa sig bakom teknik- och fritidsförvaltningens remissvar,  
att  överlämna remissvaret för Grön handlingsplan till 

kommunstyrelsen samt  
att  lämna synpunkter på textinnehåll i länsstyrelsens 

åtgärdsprogram Grön handlingsplan från teknik- och 
fritidsnämnden direkt till länsstyrelsen. 

 
 
Ärendebeskrivning 
Teknik- och fritidsförvaltningen har tillsammans med 
kommunledningsförvaltningen och samhällsbyggnads-
förvaltningen fått i uppdrag att utvärdera och inkomma med 
remissvar på länsstyrelsens åtgärdsprogram Grön handlingsplan. 
Respektive nämnd ska inkomma till kommunstyrelsen med 
remissvar. Teknik- och fritidsnämnden har behandlat ärendet vid 
sammanträdet 13 augusti och beslutade att återremittera ärendet 
till förvaltningen.  
 
De tre förvaltningarna har var och en fokuserat på de 
ansvarsområden som hör till respektive förvaltning och avgivit 
remissvar utifrån sina verksamhetsområden. Antagna åtgärder 
kommer, under förutsättning att länsstyrelsen antar dessa, att 
integreras i Värnamo kommuns målstyrningsarbete. Teknik- och 
fritidsförvaltningen anser att åtgärdsprogrammet bör leda till 
konkreta åtgärder med kostnadsbedömningar för att möjliggöra 
politiska avvägningar och beslut.  
 
Åtgärdsprogram – Grön handlingsplan 
Åtgärd nr 4 – Ideellt engagemang för biologisk mångfald och 
friluftsliv  
Teknik- och fritidsförvaltningen föreslår att inte anta åtgärden 
med anledning av att åtgärden till stor del redan idag görs i 
friluftslivsnätverket som består av kommunernas fritidschefer. 
Där behandlas och beslutas vilka friluftsinsatser som ska 
genomföras, på vilka sätt och med vilka medel. Lokalt arbetar 
fritidsavdelningen nära föreningslivet och uppmuntrar 
föreningar att söka medel både lokalt från kommunen och från 
externa finansiärer för att kunna genomföra åtgärder som syftar 
till ökat friluftsliv och biologisk mångfald.  
 
                                                                                            Forts. 
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VÄRNAMO KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum   
   
Teknik- och fritidsnämnden 2024-08-28   

Justerare  

TFN § 141 (forts.) 
 
Åtgärd nr 9 – Verka för att stärka skogens olika 
ekosystemtjänster 
Teknik- och fritidsförvaltningen föreslår att anta åtgärden så 
som den är beskriven i remissförslaget. Värnamo kommun ser 
även möjligheter att ytterligare stärka hänsynen i och intill 
värdefulla vattendrag genom att arbeta med Blå målklassning i 
skogsbruksplanen. Målsättningen är att tydliggöra och stärka 
den biologiska mångfalden vid vatten. Kommunen avser även 
att se över lämpliga återvätningsobjekt i syfte att dra klimatnytta 
av dessa. 
 
Åtgärd nr 10 – Stärkt grönplanering och utveckling av natur i 
tätortsnära miljöer 
Teknik- och fritidsförvaltningen har nedanstående synpunkt till 
förtydligande/förändring av åtgärden. Om förändringen 
genomförs föreslår teknik- och fritidsförvaltningen att anta och 
genomföra den tillsammans med samhällsbyggnadsförvalt-
ningen då delar av åtgärderna är direkt kopplade till 
samhällsplaneringsfunktionen.  
 
Förslag till förändring: 
• Upplägg för genomförande för kommunerna bör ses över 

och det borde inte vara skallkrav att genomföra punkt 1-4 
utan istället valbara aktiviteter likt de som beskrivs i åtgärd 
9, där kommunerna väljer vilka aktiviteter som är 
prioriterade att utföra utefter de förutsättningar som finns. 
Genomförandet baseras på de prioriterade aktiviteter som 
genomförts.   

 
 
Förslag till beslut 
Teknik- och fritidsförvaltningen föreslår teknik- och 
fritidsnämnden besluta 
att  godkänna informationen, 
att  ställa sig bakom teknik- och fritidsförvaltningens remissvar 

samt 
att  överlämna remissvaret för Grön handlingsplan till 

kommunstyrelsen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslut skickas till: 
Kommunstyrelsen 
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VÄRNAMO KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum   
   
Teknik- och fritidsnämnden 2024-08-28   

Justerare  

§ 142 Dnr: TFN.2024.133 
 
Rydaholms GoIF ansökan om extra bidrag 
 
Beslut 
Teknik- och fritidsnämnden beslutar 
att  bevilja Rydaholms GoIF extra bidrag med 40 000 kronor till 

en ny traktor. 
 
 
Ärendebeskrivning 
Rydaholms GoIF ansöker om extra bidrag för en traktor till 
skötsel av Kungshalls idrottsplats i Rydaholm. Sökt 
bidragsbelopp är 433 750 kronor. Föreningen har även sökt 
bidrag hos Norhedsstiftelsen och fått beviljat ett bidragsstöd på 
50 000 kronor. 
 
Föreningen skriver i sin ansökan att en traktor är viktig i 
verksamheten då den används till bland annat snöröjning, 
borstning av fotbollsplanen och för att fylla på planen med 
gummigranulat. Den nuvarande traktorn gick sönder i februari 
och är sedan dess obrukbar och kostnaden, enligt en tillfrågad 
”maskinexpert”, för en reparation skulle inte vara försvarbar för 
en traktor som är 28 år gammal. Offerten för en ny traktor är 
433 750 kronor, vilket avser både traktorn och frakt.  
 
Extra bidrag kan sökas för större investeringar, lokal-
/anläggningsutökning, renovering, projekt och för viss 
inventarieanskaffning. Vid prövning av bidrag görs en 
bedömning av teknik- och fritidsnämnden om det föreningen 
sökt bidrag för är riktat mot verksamheten för barn och unga och 
i vilken utsträckning bidraget medför ökad aktivitetsgrad hos 
föreningen. 
 
Teknik- och fritidsnämnden beslutade den 30 april 2024 att 
återremittera ärendet till teknik- och fritidsförvaltningen med 
önskan om att utreda om föreningen kan tänka sig någon annan 
lösning som skulle innebära en mindre kostnad, till exempel en 
begagnad traktor eller att leasa en traktor.  
 
Rydaholms GoIF hade under 2023 127 medlemmar i åldern 7-20 
och 4 407 deltagartillfällen. Föreningen äger och driver 
anläggningen Kungshall och erhåller ett årligt 
anläggningsbidrag från kommunen för Kungshall på 249 260 
kronor per år. Förvaltningen har föreslagit andra lösningar för 
föreningen enligt nämndens önskemål. Föreningen har svarat att 
de inte vill köpa in en begagnad traktor då det är svårt att veta 
exakt status på en sådan och eventuella framtida  
 
                                                                                          Forts. 
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VÄRNAMO KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum   
   
Teknik- och fritidsnämnden 2024-08-28   

Justerare  

TFN § 142 (forts.) 
 
reparationskostnader. Föreningen har kommit fram till att en 
mindre traktor än den som de fått offert på skulle kunna möta 
deras behov. En mindre traktor skulle, enligt föreningen, kosta 
ungefär 90 000 kronor mindre än ursprungligt sökt belopp.  
 
Bedömningen är att en traktor är viktig för föreningens 
verksamhet och nästan all deras verksamhet är förlagd på 
Kungshall. Förvaltningen föreslår att bevilja Rydaholms GoIF 
extra bidrag med 40 000 kronor till en ny traktor. 
 
 
Förslag till beslut 
Teknik- och fritidsförvaltningen föreslår teknik- och 
fritidsnämnden besluta 
att  bevilja Rydaholms GoIF extra bidrag med 40 000 kronor till 

en ny traktor. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslut skickas till: 
Rydaholms GoIF 
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VÄRNAMO KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum   
   
Teknik- och fritidsnämnden 2024-08-28   

Justerare  

§ 143 Dnr: TFN.2024.134 
 
Bredaryds SOK ansökan om extra bidrag 
 
Beslut 
Teknik- och fritidsnämnden beslutar 
att  bevilja maximalt 40 000 kronor till återställning av 

elljusspåret i Bredaryd. 
att  föreningen fortsättningsvis måste utföra definierad skötsel 

för att ha rätt till anläggningsbidrag till elljusspår och 
motionsspår. 

    
 
Ärendebeskrivning 
Bredaryds SOK ansöker om extra bidrag till återställning av 
Bredaryds elljusspår. Kostnaden för återställningen beräknas till 
126 812 kronor och föreningen har ansökt om 126 812 kronor i 
extra bidrag. 
 
Föreningen skriver i sin ansökan att elljusspåret har blivit hårt 
drabbat av föregående års störtskurar då grus har spolats bort 
och ojämnheter uppstått. Föreningen skriver vidare att de årligen 
anlitar en lokal entreprenör som utför visst underhåll på 
elljusspåret till en kostnad mellan 10 000–12 000 kronor per år. 
Övrigt arbete utförs av ideella krafter vilka uppskattas till 50 
timmar per år. Föreningen planerar att utföra bortschaktning av 
kantmassor med grävmaskin och att lägga ut nytt grus med 
traktor för att spåret ska hålla bättre. Enligt föreningens kalkyl 
skulle det innebära följande kostnader, kantskärning med 
grävmaskin 24 000 kronor, grus 63 700 kronor och lägga nytt 
grus med traktor 13 750 kronor exklusive moms. 
 
Bredaryds SOK är en aktiv förening som bedriver verksamhet 
som i huvudsak är kopplad till orientering. Föreningen äger även 
elljusspåret och motionsspår i Bredaryd och är ansvariga för 
dess skötsel så att det kan nyttjas av medborgarna. Föreningen 
hade år 2023 60 medlemmar i åldern 7–20 år och 1 119 
deltagartillfällen. Föreningen får årligen anläggningsbidrag för 
elljusspåret och motionsspåret på 46 800 kronor. 
 
Förvaltningens bedömning efter att ha varit och tittat på 
föreningens elljusspår är att det behöver återställas och 
förbättras. Förvaltningen anser att föreningen har brustit i sitt 
uppdrag att sköta elljusspåret och ej nyttjat hela 
anläggningsbidraget till skötseln av spåret. Bedömningen är 
dock att det är av stor vikt att Bredaryd har ett fungerande 
elljusspår och att föreningen behöver bidrag för att ha möjlighet 
att återställa det.  
                                                                                            Forts. 
TFN § 143 (forts.) 
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VÄRNAMO KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum   
   
Teknik- och fritidsnämnden 2024-08-28   

Justerare  

 
Förvaltningen föreslår att bevilja Bredaryds SOK 40 000 kronor 
till återställningen av elljusspåret. Under förutsättning att bidrag 
beviljas kommer detta utbetalas när spåret är färdigställt och 
efter teknik- och fritidsförvaltningens besiktning.  
 
Förvaltningen föreslår också att föreningen måste underhålla 
elljusspåret genom att bland annat en gång per år putsa ner 
kanterna och underhålla slitlagret genom sladdning samt att 
lägga på mer material vid behov för att ha rätt till 
anläggningsbidraget till elljusspår och motionsspår. 
Förvaltningen ansvarar för att besiktiga Bredaryds elljusspår i 
samband med bidragsansökan. 
 
 
Förslag till beslut 
Teknik- och fritidsförvaltningen föreslår teknik- och 
fritidsnämnden besluta 
att  bevilja max 40 000 kronor till återställning av elljusspåret. 
att  föreningen fortsättningsvis måste utföra definierad skötsel 

för att ha rätt till anläggningsbidrag till elljusspår och 
motionsspår. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslut skickas till: 
Bredaryds SOK 
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VÄRNAMO KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum   
   
Teknik- och fritidsnämnden 2024-08-28   

Justerare  

§ 144 Dnr:   
 
Övrig information från förvaltningen 
 
Beslut 
Teknik- och fritidsnämnden beslutar 
att  godkänna informationen.  
    
  
Ärendebeskrivning 
Svar på fråga från Kurt Nordin (SD) om underhåll av gamla 
banvallen  
Kommunen äger den sträcka som går mellan Helmershus och 
Hånger och vägslåtter sker en gång om året. Det är möjligt att 
det tidigare har gjorts två gånger om året, men underhållet har 
minskats på många ställen i kommunen på grund av 
besparingskrav som uppstått då budgeten inte har kompenserat 
för kostnadsökningar. Hyvling har skett på delar av sträckan 
under olika år, dock inget som görs varje år av budgetskäl. 
Budget för att höja standarden på leden eller förbättra driften 
saknas. Snöröjning sker inte då sträckan används för skidspår 
vintertid.  

 

Svar på fråga från Kari Idström (L) om platsantalet på 
simskolorna sommaren 2024  
Sommarsimskola har anordnats av skolans simundervisning för 
årskurs två, av Värnamo simhall (teknik- och 
fritidsförvaltningen) och av föreningen Värnamo simsällskap. 
Skolans sommarsimundervisning har erbjudit 30 platser, varav 6 
har nyttjats. Värnamo simhall har erbjudit simskolor förlagda till 
Forshedabadet med 72 platser varav 44 har nyttjats. Värnamo 
simsällskap har erbjudit 288 platser på Värnamobadet, varav 
215 har nyttjats. Sammantaget har det under sommaren funnits 
125 outnyttjade platser på simskolorna.  

 
Information om önskemål om namn på idrottshall 

 
Information om föreningsvandringen  
Erbjudande till föreningar om föreningsvandring (vuxna på stan) 
har gett bra gehör och alla helger är intecknade under hösten. 
Föreningsvandringen hålls ihop av kommunens fältsekreterare. 
På grund av besparingar kommer dock fältsekreterare bara jobba 
två av tre helger under hösten, varför föreningsvandringen 
behöver planeras om. Troligen kommer föreningar vandra både 
fredag och lördag vissa av de helger som fältsekreterarna jobbar, 
så alla föreningar som har fått erbjudande kommer få gå sina 
pass ändå.   
 
                                                                                            Forts. 
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VÄRNAMO KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum   
   
Teknik- och fritidsnämnden 2024-08-28   

Justerare  

TFN § 144 (forts.) 
 

 
Förslag till beslut 
Teknik- och fritidsförvaltningen föreslår teknik- och 
fritidsnämnden besluta 
att  godkänna informationen.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslut skickas till: 
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VÄRNAMO KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
  Sammanträdesdatum   
   
Teknik- och fritidsnämnden 2024-08-28   

Justerare  

§ 145 Dnr:   
 
Övriga frågor 
 
Beslut 
Teknik- och fritidsnämnden beslutar 
1-4  att  ge teknik- och fritidsförvaltningen i uppdrag att återkomma     

med svar på frågan.  
5-6  att  godkänna informationen.  
 
 
Ärendebeskrivning 
1. Kurt Nordin (SD) vill veta hur förvaltningen arbetar med 

kalkning av kommunens sjöar.   
 

2. Kurt Nordin (SD) undrar hur kommunen arbetar med 
bekämpning av invasiva arter.  
 

3. Kurt Nordin (SD) undrar när isen kommer vara uppspolad i 
Talavidshallen i Rydaholm.   

 
4. Stig Claesson (KD) undrar om tidsplanen hos 

samhällsbyggnadsförvaltningen när det gäller 
detaljplanarbetet för nya fotbollsarenan.  

 
5. Bo Svedberg (S) undrar hur det går med processen att ta 

fram ett nytt regelverk för föreningsbidrag och 
remissförfarandet till föreningarna.  

 
Förvaltningen har inte erhållit resurstillskott för att 
genomföra pilotprojekt eller för att arbeta med 
förändringsprocessen. Förvaltningen kommer, efter 
önskemål från nämnden, lyfta ett ärende som lämnas vidare 
till kommunstyrelsen. 
  

6. Stig Claesson (KD), har hört från 
kommunledningsförvaltningen att teknik- och 
fritidsförvaltningen har fått i uppdrag att ta fram ett nytt 
”bantat” förslag på fotbollsarena efter att Centerpartiet har 
aviserat att de anser att arenans byggnation behöver bli 
billigare.  
 
Förvaltningen känner inte till detta och har inte erhållit något 
sådant uppdrag.   

 
 
 
 
Beslut skickas till: 
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Det här dokumentet är elektroniskt undertecknat av nedan parter.

Gottlieb GranbergBo Svedberg
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